
Zápis OZ z 2.10.2014 

Zápis ze zasedání OZ v Bušanovicích, konaného dne 2. 10. 2014

 

Přítomní: 6 členů OZ

 

Omluven: Hana Bošková, Milan Peřinka, Roman Veselka 

 

Hosté: p. Zuzana Bláhová-ředitelka MŠ Bušanovice

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------

 

Program:

 

1) Zahájení, volba návrhové komise, jmenování ověřovatelů zápisu, kontrola usnesení

 

2) Informace o průběhu stavebních akcí

 



3) Různé

 

Rozpočtová změna číslo 8, 9

 

-Informace ředitelky Mateřské školy Bušanovice o školním řádu mateřské školy. 

 

k bodu 1)

 

p. starostka zahájila zasedání, přivítala přítomné

 

návrhová komise: p. Beránek, p. Pikl

 

ověřovatelé zápisu: p. Krýcha, p. Bartůňková

 

- -kontrola usnesení

 

k bodu 2)

 



-starostka seznámila přítomné s průběhem stavebních prací na akci „ Zateplení Mateřské školy 
Bušanovice“, firma Profi-Stavby CB s.r.o. dokončila zateplení stropů, ale nepokračuje v dalších 
stavebních pracích. V úterý 7. 10. 2014 proběhne kontrolní prohlídka za přítomnosti jednatele firmy
Petra Kostky a stavebního dozoru ing. Hornycha. Bude nutno zažádat SFŽP ČR o prodloužení 
termínu dokončení projektu. Z důvodu vlhkosti zdiva nad soklem, by mohlo docházet k zasolování 
venkovní izolace a následné vlhnutí vnitřních stěn budovy. Z tohoto důvodu byla venkovní omítka 
odstraněna a jako zateplovací materiál bude nahrazena plánovaná minerální vata za šedý polystyren.
Nutnost zažádat SFŽP ČR o změnu projektu. Nechat vypracovat, k této změně, energetického 
posudku

 

- dále starostka informovala o skutečnosti, pokud se nepodaří převzít stavbu bez nedodělků do 7. 
11. 2014, aby mohly proběhnout úhrady do 10. 11. 2014 a následně zažádat o proplacení dotace do 
13. 11. 2014, prodlouží se převedení dotace až do roku 2015. Z tohoto důvodu může nastat situace, 
kdy bude nutno uzavřít úvěr na předfinancování dotace.

 

-akce „Úprava prostranství Dolní Nakvasovice“ probíhá dle harmonogramu

 

 

 

k bodu 3)

 

-zastupitelé byli seznámení rozpočtovým opatřením č. 8 a č. 9, vyplacenými dohodami o provedení 
práce a výpisem z knihy faktury přijaté

 

- ředitelka seznámila přítomné se zněním školního řádu o přebírání a předávání dětí mezi učitelkami
a rodiči, nebo jejich zástupci.



 

OZ na svém zasedání:

 

Bere na vědomí:

 

- informaci o předávání a vyzvedávání dětí navštěvující MŠ Bušanovice

 

Schvaluje:

 

- podání žádosti o prodloužení projektu Zateplení Mateřské školy Bušanovice o dva měsíce

 

- podání žádosti o změnu projektu Zateplení Mateřské školy Bušanovice

 

-dle potřeby sjednat úvěr na předfinancování projektu Zateplení Mateřské školy Bušanovice

 

-rozpočtové opatření č. 8 a č. 9

 



 

 

Ukládá:

 

p. Zídková- podat žádosti o prodloužení termínu ukončení a změnu projektu Zateplení Mateřské 
školy Bušanovice

 

 Usnesení bylo schváleno 6 hlasy členů OZ, nikdo se nezdržel hlasování a nikdo nebyl proti 
návrhu na usnesení.

 

Zapsala: Zídková Marie

 

Ověřovatelé zápisu: p. Jitka Bartůňková, p. Marek Krýcha 
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